

REGISTRATION FORM

To: Hong Kong Venture Capital and Private Equity Association Ltd
Room 2102, Wilson House, 19 – 27 Wyndham Street, Central, Hong Kong
Tel: (852) 2167 7518 | Fax: (852) 2167 7530 | Email: hkvca@hkvca.com.hk

Event: China Private Equity Summit 2022
Date: August 24, 2022 (Wednesday) | 9:00 AM - 5:15 PM (HKT)
Format: Online / Physical
Venue: Online Forum / N101 Hong Kong Convention and Exhibition Centre
Language: English (Some sessions will be conducted in Mandarin)

Registration Details

Name (Mr. / Ms.): _____ Position: _____
Tel: _____ Fax: _____ Email: _____
Company Name: _____
Address: _____

Contact Person

Name: _____ Tel: _____ Email: _____

Nature of Business

- | | | | |
|--|---|--|---|
| <input type="checkbox"/> Accounting Services | <input type="checkbox"/> Banking Services | <input type="checkbox"/> Data/Research | <input type="checkbox"/> Deal Sourcing |
| <input type="checkbox"/> Financial Advisory | <input type="checkbox"/> Fund Admin | <input type="checkbox"/> Human Resources | <input type="checkbox"/> Insurance |
| <input type="checkbox"/> IT | <input type="checkbox"/> Legal Services | <input type="checkbox"/> Media/PR | <input type="checkbox"/> Placement Agent |
| <input type="checkbox"/> General Partner | <input type="checkbox"/> LP (Please specify: _____) | | <input type="checkbox"/> Others (Please specify: _____) |

Registration Fee

	In-person pass*	Virtual pass
HKVCA CORPORATE FULL MEMBERS	<input type="checkbox"/> 1 complimentary pass <input type="checkbox"/> additional passes: HK\$4,500 per person	<input type="checkbox"/> HK\$2,500 per person
OTHER HKVCA MEMBERS [CORPORATE ASSO. MEMBERS / OVERSEAS (FULL/ASSO.) MEMBERS]	<input type="checkbox"/> HK\$4,500 per person	<input type="checkbox"/> 1 complimentary pass <i>- Please note that a complimentary virtual pass cannot be exchanged, upgraded, transferred or in any other way converted to a physical ticket.</i> <input type="checkbox"/> additional passes: HK\$2,500 per person
NON-MEMBERS	<input type="checkbox"/> HK\$7,000 per person	<input type="checkbox"/> HK\$3,500 per person
SUPPORTING ORGANISATIONS	<input type="checkbox"/> HK\$5,600 per person Discount Code: _____	<input type="checkbox"/> HK\$2,800 per person Discount Code: _____

- Group Discount: Register in a group of 3 or more from the same company and enjoy a 15% discount.

*Only persons who are able to present a valid Vaccine Pass may attend in-person (please refer to <https://www.coronavirus.gov.hk/eng/vaccine-pass.html>). In addition, all attendees will be required to scan the "LeaveHomeSafe" QR code using the "LeaveHomeSafe" mobile app when they enter the venue. The requirements are subject to change in accordance with the latest COVID-19 regulations of the HKSAR government.

Payment

Our check payable to the "Hong Kong Venture Capital and Private Equity Association Ltd" or "HKVCPEA Ltd"

Our payment slip of remittance (net of any bank charges) to the following bank account:

Bank: The Hong Kong and Shanghai Banking Corporation Limited, Hong Kong, Head Office
Account name: **Hong Kong Venture Capital And Private Equity Association Ltd**
Account no.: **567-614755-001** (Swift code: HSBCHKHKKH)

Please provide a payment slip for our records. All bank charges should be pre-paid.

PayPal (You will receive an invoice from PayPal. Please follow the payment instructions in the email.)

Faster Payment System (FPS) to the following bank account:

FPS E-mail: fps@hkvca.com.hk
Account name: Hong Kong Venture Capital And Private Equity Association Limited

Notes:

1. Registration will be confirmed upon receipt of payment. 2. Should you require an invoice, please contact us. 3. Registrations cancelled on or before 10 August 2022 will receive a refund, minus a HK\$500 cancellation processing fee. Registrations cancelled after 10 August 2022 are non-refundable. 4. No shows will be charged. 5. Information in this form is subject to change. The HKVCA retains the right to make changes as it deems necessary.

Accreditation

SFC: Licensed individuals may claim CPT points on the courses taken which their employers consider those courses as relevant to the functions to be performed by them.

报名表

致：香港创业及私募投资协会

香港中环云咸街 19 - 27 号威信大厦 2102 室 | 电话:(852) 2167 7518 | 传真:(852) 2167 7530 | 电邮:hkvca@hkvca.com.hk

活动：第 21 届中国私募投资高峰会 2022
日期：2022 年 8 月 24 日 (星期三) | 9:00 - 17:15 (HKT 香港时间)
形式：网上 / 实体论坛
场地：网上论坛 / 香港会议展览中心 N101
语言：英语 (部分环节将以普通话进行)

个人资料

姓名 (先生/女士): _____ 职务: _____
电话: _____ 传真: _____ 电邮: _____
公司名称: _____
地址: _____

联系人

姓名: _____ 电话: _____ 电邮: _____

公司业务性质

- 会计 银行 数据/研究 寻找项目
 财务顾问 基金行政管理 人力资源 保险
 IT 法律 媒体/公共关系 配售代理
 普通合伙人 有限合伙人 (请注明: _____) 其他 (请注明: _____)

报名费用

	实体论坛*	网上论坛
HKVCA Corporate Full Members (创业或私募投资公司)	<input type="checkbox"/> 每间公司一个免费名额 <input type="checkbox"/> 同公司其余参会者每位港币 4,500 元	<input type="checkbox"/> 每位港币 2,500 元
HKVCA Corporate Associate / Overseas (Full/Asso) Members (非创业或私募投资公司)	<input type="checkbox"/> 每位港币 4,500 元	<input type="checkbox"/> 每间公司一个免费名额 网上论坛的免费名额不能以升级或以任何其他方式转换为实体票。 <input type="checkbox"/> 同公司其余参会者每位港币 2,500 元
非本会会员	<input type="checkbox"/> 每位港币 7,000 元	<input type="checkbox"/> 每位港币 3,500 元
SUPPORTING ORGANISATIONS	<input type="checkbox"/> 每位港币 5,600 元 优惠码: _____	<input type="checkbox"/> 每位港币 2,800 元 优惠码: _____

同公司报名人数为 3 人或以上，可享受 15% 的优惠。

*根据香港特别行政区政府最新防疫措施，实体论坛参会者须在场地展示有效的疫苗通行证并使用手机应用程序 LeaveHomeSafe 扫描会场提供的二维码。详情访问 <https://www.coronavirus.gov.hk/eng/vaccine-pass.html>

支付详情

- 支票抬头：“Hong Kong Venture Capital and Private Equity Association Ltd” or “HKVCPEA Ltd”
 汇款至以下账户
银行：The Hong Kong and Shanghai Banking Corporation Limited, Hong Kong, Head Office
账户名：Hong Kong Venture Capital And Private Equity Association Ltd
账号：567-614755-001 (Swift code: HSBCHKHKKH)
请将付款回执发送予我们做参考。任何银行手续费需由付款人自行承担。
 如欲使用 PayPal 付款，请提前知会我会，我们随后会将电子版 PayPal 发票通过电子邮件发送予你。请遵循电邮指示完成付款步骤。
 转数快(FPS) 到以下银行账户：
FPS 电邮: fps@hkvca.com.hk
帐户名称: Hong Kong Venture Capital And Private Equity Association Limited

注

1. 费用一经收妥，我方会立刻确认您的报名。2. 如需发票，请提前向我方索取。3. 所有报名皆可于 2022 年 8 月 10 日或前以书面形式申请取消。退款将扣除手续费港币 500 元。2022 年 8 月 10 日之后递交的取消申请，报名费用将不予退还。5. 已完成报名但活动当日因故未能出席者，将会被收取全额报名费用。5. 此文件中的信息可能会更改。HKVCA 保留作出更改的权利。

认证

经香港证监会认可持牌人士，可于参与其雇主认可与其职责相关之活动后，申请专业教育及培训课程点数。